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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2024. május 27. napján 14:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István bizottsági tag       

Szabó János bizottsági tag 

Bodnár Ferencné bizottsági tag  

            Zelina Dolóresz bizottsági tag   

 

Az ülésről távol maradt: 

Sebes Péter bizottsági tag 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag   

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos 

Lukács Márta vezető védőnő 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos 

Lukács Márta vezető védőnő 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 5 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Javaslatot tett arra, hogy Egyebek napirendi pont kerüljön felvételre.  

Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével kapcsolatosan van-e észrevétel 

vagy egyéb javaslat. 
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Tekintettel arra, hogy egyéb észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az 

ülés napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbi módosítással elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 

14.) önkormányzati rendelete módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos 

3. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadására 

Előterjesztő: Lukács Márta vezető védőnő 

4. Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Egyebek 

 

Zárt ülésen: 

             

Előterjesztés segélykérelmek elbírálására  

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 

14.) önkormányzati rendelete módosítására   

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem volt, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024.(II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak 

szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
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Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

207/2024.(V.27.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete 

módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024.(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben 

foglaltak szerint alkossa meg. 

 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Hegedűs Mária háziorvost, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a beszámolóban az olvasható, hogy a felnőtt praxis 

működéséhez 1200 beteglétszám szükséges. Megkérdezte, hogy mennyi most a körzetben a 

beteglétszám. 

 

Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos: a praxis jelenleg 1732 fő. A körzetből kijelentésre 

kerülnek az elhalálozottak és, azok akik elköltöztek.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy milyen betegség típusok fordulnak 

elő leggyakrabban a körzetben. 

 

Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos: a leggyakrabban előforduló betegség típusok a 

magasvérnyomásos betegség, a koszorúérelmeszesedés és a daganatos betegségek. Jelenleg 

nagyon sok a felsőlégúti megbetegedés. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte Doktornő munkáját és további jó 

egészséget kívánt a munkavégzéshez. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága döntsön 

arról, hogy – Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi I. 

számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  
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208/2024.(V.27.) határozata  

a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Hegedűs Mária felnőtt háziorvos által előterjesztett – 

a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót 

elfogadja. 
 

3. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Lukács Márta vezető védőnőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy fenntartó megváltozása milyen 

változást jelent a feladatokban és a 3-6 éves korban milyen szűrővizsgálatok vannak. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: 2023. június 1. napjától a védőnők a területileg illetékes 

vármegyei kórházhoz tartoznak. A szakmai munkában nem történt változás. A 3-6 éves 

korban évente státuszvizsgálat történik, illetve azoknál a gyermekeknél, akik nem kezdik meg 

az általános iskolai tanulmányaikat 7 éves korban is. A státuszvizsgálat része egy szülői 

kérdőív a másik része pedig az életkornak megfelelő vizsgálatok elvégzése. 

 

Zelina Dolóresz bizottsági tag: megkérdezte, hogy kinek kell jelezni, ha az óvoda a 3-6 éves 

korú gyermekek tekintetében szorosabb együttműködést szeretne a védőnőkkel kialakítani és 

szeretnék, ha legalább évente kétszer a védőnők megjelennének az intézményben. Tudja, 

hogy jogszabályi előírás, hogy az intézményekben nem kell a 3-6 éves korú gyermekek 

vizsgálata. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: minden oktatási intézménynek van védőnője, aki az illetékes 

oktatási intézményhez tartozik, annak lehet jelezni ezt a kérést. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámolót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

209/2024.(V.27.) határozata 

a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról 

szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.   

 

4. Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelésére 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Madák Tímea osztályvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: nagyon részletes a beszámoló, gratulált az elkészítéséhez. 

Minden alkalommal talál benne olyat, ami újdonság számára. 

 

Szabó János bizottsági tag: sajnos folyamatosan csökken a város lakosságszáma, viszont a 

hátrányos és a halmozottan hátrányos gyermekek száma nem csökken. 

 

Palicz István bizottsági tag: a mostani beszámolóban kevesebb a gyermekek száma. 

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: elköltöznek a városból kisebb településekre ez a rendszeres 

gyermekvédelmi kedvezmény kapcsán is megmutatkozik.  

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: a Védőnői Szolgálat beszámolójában az szerepel, hogy a 

városban jelentősen csökkent a szociálisan veszélyeztettek száma mind a várandósok mind a 

kisgyermekek körében, amit azzal indokolt, hogy a kedvezményes ingatlan árak illetve a 

CSOK miatt sokan költöznek vidékre. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: sajnos minden ilyen típusú városnak csökken a lakosságszáma.  

 

Palicz István bizottsági tag: a beszámoló nagyon részletes és látszik, hogy sok munka van 

benne. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte a terjedelmes beszámoló elkészítését. Az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslat is reális célokat tartalmaz. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja 

el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 
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210/2024.(V.27.) határozata 

Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi 

ellátásának átfogó értékeléséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti 

és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelését az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

 

5. Egyebek 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: az Egyebek napirendi pontban Micskó Benjamin 

betegségének kezeléséhez nyújtott támogatást tárgyalja meg a bizottság. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

211/2024.(V.27.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének 

kezeléséhez - egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferencné sk.              Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


